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P R O T O K Ó Ł Nr XXIX/2016 

z obrad XXIX Sesji Rady Miejskiej w Blachowni, 

odbytej w dniu 27 października 2016 roku  

w Sali Konferencyjnej Ośrodka Sportu i Rekreacji 

 w Blachowni przy ul. Sportowej 1. 

 

Obrady rozpoczęto o godz. 15 
00

, zakończono o godz. 16 
 30

. 

Sesji Przewodniczyła Przewodnicząca Rady Miejskiej w Blachowni – Edyta Mandryk. 

W obradach uczestniczyło 14 radnych, co stanowi 100% ustawowego składu Rady. 

 

Ponadto w obradach uczestniczyli: 

Sekretarz Gminy – Dariusz Wojciechowski 

Skarbnik Gminy – Elżbieta Wolska 

Radca Prawny – Agnieszka Glińska  

Radca Prawny – Rafał Hanusiak 

Dyrektor Biblioteki Miejskiej – Renata Gajlewicz 

p.o. Dyrektora MDK – Jolanta Kwindacz 

Kierownik Miejskiego Ośrodka Pomocy Społecznej – Małgorzata Patyk  

Kierownik Zarządu Mieniem Komunalnym – Krzysztof Adryjański  

Prezes Ośrodka Sportu i Rekreacji Sp. z o.o. – Jacek Chudy 

Pracownicy Urzędu Miejskiego w Blachowni 

Sołtysi wg listy obecności 

Mieszkańcy Gminy Blachownia. 

 

Załączniki: 

1. Lista obecności radnych. 

2. Lista obecności osób zaproszonych. 

3. Lista obecności sołtysów. 

4. Informacje międzysesyjne. 

5. Interpelacje Radnej Edyty Mandryk. 

6. Interpelacje Radnego Cezarego Osińskiego. 

7. Interpelacja Radnego Pawła Pydy. 

8. Interpelacja Radnego Jacka Roguta.  

9. Informacja Burmistrza Blachowni o złożonych oświadczeniach majątkowych. 

10. Informacja Przewodniczącej Rady o złożonych oświadczeniach majątkowych.  

11. Informacja Wojewody Śląskiego o złożonych oświadczeniach majątkowych. 

12. Opinie Komisji Budżetu, Infrastruktury, Gospodarki Komunalnej i Ochrony Środowiska 

i Rolnictwa.  

13. Uchwała Nr 175/XXIX/2016 w sprawie zmian w Wieloletniej Prognozie Finansowej Gminy 

Blachownia na rok 2016. 

14. Uchwała Nr 176/XXIX/2016 w sprawie zmian w budżecie gminy na rok 2016. 
15. Protokół Komisji Uchwał i Wniosków. 

 

Porządek obrad: 

1. Otwarcie obrad sesji i stwierdzenie jej prawomocności. 

2. Przyjęcie proponowanego porządku obrad. 

3. Usprawiedliwienie nieobecności radnych. 

4. Przyjęcie protokołu z sesji XXVII i XXVIII. 

5. Powołanie Komisji Uchwał i Wniosków. 

6. Informacja o pracy Burmistrza w okresie międzysesyjnym. 

7. Informacja o pracy Przewodniczącej Rady Miejskiej w okresie międzysesyjnym. 

8. Interpelacje i wnioski radnych. 

9. Informacja Burmistrza Blachowni o złożonych oświadczeniach majątkowych. 

10. Informacja Przewodniczącej Rady Miejskiej w Blachowni o złożonych oświadczeniach 

majątkowych. 
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11. Podjęcie uchwały w sprawie zmian w Wieloletniej Prognozie Finansowej Gminy Blachownia 

na rok 2016. 

12. Podjęcie uchwały w sprawie zmian w budżecie gminy na rok 2016. 

13. Udzielenie odpowiedzi na zgłoszone wnioski i interpelacje radnych. 

14. Wolne wnioski. 

15. Zamknięcie obrad XXIX Sesji Rady Miejskiej w Blachowni. 

 
Streszczenie przebiegu obrad. 

Ad pkt. 1 

Przewodnicząca Rady Miejskiej Edyta Mandryk otwierając obrady XXIX Sesji przywitała radnych 

i wszystkich przybyłych gości. 

Stwierdziła, że w sesji uczestniczy 14 radnych, co stanowi kworum niezbędne do prowadzenia obrad 

sesji Rady Miejskiej w Blachowni, umożliwia przeprowadzenie ważnych wyborów oraz 

podejmowanie prawomocnych uchwał.  

 

Ad pkt. 2. 

Przewodnicząca Rady Edyta Madryk przedstawiła porządek obrad, który został przyjęty 

jednogłośnie – 14 głosów „za”, 0 głosów „przeciw”, 0 głosów „wstrzymuje się”. 

Na Sali obecnych 14 radnych.  

 

Ad pkt. 3. 

Przewodnicząca Rady Edyta Mandryk wnioskowała o usprawiedliwienie na sesji w dniu 17 

października 2016 roku Radnej Katarzyny Boryckiej, Radnego Pawła Pydy, Radnego Sebastiana 

Cierpiała. Na sesji w dniu 26 października 2016 r. Radnej Ireny Popczyk, Radnego Pawła Pydy oraz 

nieobecności na posiedzeniu Połączonych Komisji Stałych w dniu 21 października 2016 r. Radnej 

Katarzyny Boryckiej, Radnego Tomasza Czecha, Radnej Ireny Popczyk, Radnego Pawła Pydę, 

Radnego Tomasza Rećko. 

 

Przewodniczący Komisji Budżetu, Infrastruktury, Gospodarki Komunalnej, Ochrony 

Środowiska i Rolnictwa Marek Kułakowski prosił o usprawiedliwienie nieobecności na posiedzeniu 

Komisji w dniu 20 października 2016 r. Radnej Katarzyny Boryckiej. 

 

Przewodniczący Komisji Rewizyjnej Tomasz Czech prosił o usprawiedliwienie nieobecności 

na posiedzeniu Komisji w dniu 24 października 2016 r. Radnej Katarzyny Boryckiej. 

 

Usprawiedliwienia zostały przyjęte jednogłośnie – 14 głosów „za”, 0 głosów „przeciw”, 0 głosów 

„wstrzymuję się”. 

Na Sali obecnych 14 radnych.  

 

Ad pkt. 4. 

Protokół z sesji nr XXVII z dnia 3 października 2016 roku został przyjęty jednogłośnie – 14 głosów 

„za”, 0 głosów „przeciw”, 0 głosów „wstrzymuje się’. 

Na Sali obecnych 14 radnych.  

Protokół z sesji nr XXVIII z dnia 10 października 2016 roku został przyjęty jednogłośnie – 14 

głosów „za”, 0 głosów „przeciw”, 0 głosów „wstrzymuje się’. 

Na Sali obecnych 14 radnych.  

 

Ad pkt. 5. 

Proponowany skład Komisji Uchwał i Wniosków: 

Radna Irena Popczyk (radna wyraził zgodę na kandydowanie do Komisji Uchwał i Wniosków). 

Radna Katarzyna Borycka (radna wyraził zgodę na kandydowanie do Komisji Uchwał 

i Wniosków). 

Radny Sebastian Cierpiał (radny wyraził zgodę na kandydowanie do Komisji Uchwał i Wniosków). 

Skład Komisji został przyjęty jednogłośnie – 14 głosów „za”, 0 głosów „przeciw”, 0 głosów 

„wstrzymuję się”. 

Na Sali obecnych 14 radnych. 
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Ad pkt. 6. 

Sekretarz Gminy Dariusz Wojciechowski przedstawił informacje o pracy Burmistrza Blachowni 

w okresie międzysesyjnym (informacje stanowią załącznik do protokołu). 

Informacje przygotowane przez Referaty Urzędu i Zarząd Mieniem Komunalnym stanowią również 

załączniki do protokołu. 

Ponadto Pan Sekretarz poinformował, że do Urzędu wpłynęła opinia Prezesa Sądu 

Rejonowego w Częstochowie dotycząca potrzeb Sądu w zakresie wykonywania nieodpłatnej pracy 

przez skazanych. Zarządzeniem Burmistrza Blachowni, jako podmiot właściwy do wykonywania kary 

ograniczenia wolności i prac społecznie użytecznych został wyznaczony Ośrodek Sportu i Rekreacji 

Sp. z o. o. w Blachowni.  

 

Ad pkt. 7 

Przewodnicząca Rady Edyta Mandryk poinformowała, że poza bieżącą pracą uczestniczyła 

w posiedzeniach Rady i uroczystościach organizowanych na terenie naszej Gminy: 

1. 3.10. br. odbyła się sesja Rady Miejskiej. 

2. W dniu 10.10 br. przewodniczyła posiedzeniu Komisji Połączonych Rady. 

3. W dniu 12.10 odbyło się w Miejskim Domu Kultury spotkanie historyczne Ruch oporu 

w Blachowni i okolicach w okresie II wojny światowej. 

4. 13 października z okazji Dnia Edukacji Narodowej odbyła się uroczystość w MDK, podczas, 

której wręczono Nagrody Burmistrza i Dyrektorów nauczycielem placówek oświatowych, dla 

których organem prowadzącym jest Gmina Blachownia. 

5. 14 października uczestniczyła w Festynie z okazji Dnia Nauczyciela, który został połączony 

ze Świętem Ziemniaka organizowanym przez Szkołę Podstawową Nr 3. 

6. 15 października brała udział w uroczystości obchodów Dnia Seniora zorganizowanym przez 

Koło Emerytów i Rencistów w Blachowni. 

7. 17 października odbyła się sesja nadzwyczajna. 

8. 18 października uczestniczyła w dosadzaniu żonkili w ramach akcji „Pola Nadziei”, a następnie 

w uroczystym otwarciu bieżni przy Szkole Podstawowej Nr 1 w Blachowni, która powstała 

w ramach budżetu obywatelskiego.  

9. W dniu 21 października na zaproszenie Pani Bożeny Majorczyk Wicedyrektora Zespołu Szkolno 

– Przedszkolnego w Łojkach brała udział w Pikniku Jesiennym w Łojkach. 

10. Również 21.10 uczestniczyła w wieczorze autorskim Pani Lidii Godowskiej. 

11. 25 października brała udział w Gminnym Turnieju Dwójek Siatkarskich organizowanym przez 

Gimnazjum Blachownia i UKS Gimnazjum Blachownia.  

 

Ad pkt. 8 

Interpelacje i wnioski radnych. 

Radny Marek Kułakowski złożył interpelacje w sprawie: 

1. Udrożnienia kratek ściekowych przy garażach. 

2. Zapytał jak reforma rządu dotycząca zmian w systemie oświatowym „odbije się” na 

nauczycielach gimnazjum?  

 

Radny Paweł Pyda złożył interpelacje w sprawie udrożnienia studzienek kanalizacyjnych w ulicy 

Starowiejskiej (interpelacja w załączeniu do protokołu). 

 

Radny Cezary Osiński złożył interpelacje w sprawie: 

1. Uzupełnienia oznakowania drogowego między ul. Sosnową a ul. Kopernika (interpelacja 

w załączeniu do protokołu). 

2. Naprawy włazów studzienek kanalizacyjnych na ul. Pocztowej (interpelacja 

w załączeniu do protokołu). 

3. Aktualizacji projektu oświetlenia ulicznego na ulicy Częstochowskiej (interpelacja 

w załączeniu do protokołu). 

 

Radny Jacek Rogut złożył interpelacje w sprawie naprawy ulicy Marynarskiej przed zimą 

(interpelacja w załączeniu do protokołu). 
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Radny Henryk Kania w imieniu Kupców wnioskował o spotkanie z Panią Burmistrz i z Radnymi 

w celu umożliwienia złożenia postulatów. Nadmienił, że bardzo duże niezadowolenie jest z wysokości 

opłat targowych.   

Prosił o interwencję w Starostwie Powiatowym w celu naprawy chodnika przy ul. Kościuszki. 

Ponadto poinformowała, że przy ul. Klonowej na odcinku około 50 m wysypano kamieniem drogę. 

Prosił o utwardzeni tego fragmentu żwirem lub szutrem.   

 

Radna Edyta Mandryk złożyła interpelację w sprawie: 

1. Poprawy nawierzchni drogi na skrzyżowaniu ulicy Partyzantów z ulicą 1 Maja, na którym 

powstało zagłębienie. Podczas opadów wypełnia się wodą, która uniemożliwia przejście pieszym 

(interpelacja w załączeniu do protokołu). 

2. Zainstalowania oświetlenia na „starym” ryneczku przy ulicy Kubowicza (interpelacja 

w załączeniu do protokołu).  

Ponadto prosiła o zorganizowania spotkania z kupcami w sprawie opłat targowych. 

 

Ad pkt. 9 

Sekretarz Gminy Dariusz Wojciechowski przedstawił informację Burmistrza Blachowni dotyczącą 

złożonych oświadczeniach majątkowych przez skarbnika, sekretarza gminy, kierowników jednostek 

organizacyjnych oraz osoby wydające w imieniu Burmistrza decyzje administracyjne, według stanu na 

dzień 31 grudnia 2015 roku (informacja stanowi załącznik do protokołu). 

 

Ad pkt. 10 

Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej Paweł Hreczański przedstawił informację Przewodniczącej 

Rady Miejskiej dotyczącą oświadczeń majątkowych złożonych przez Radnych Rady Miejskiej 

w Blachowni: według stanu na dzień 31 grudnia 2015 roku (informacja stanowi załącznik 

do protokołu). 

Ponadto przedstawił informację Wojewody Śląskiego o złożonych oświadczeniach majątkowych 

przez Przewodniczącą Rady Miejskiej i Burmistrza Blachowni (informacja stanowi załącznik 

do protokołu). 

 

 

Ad pkt. 11 

Przewodniczący Komisji Uchwał i Wniosków Sebastian Cierpiał przedstawił projekt uchwały 

w sprawie zmian w Wieloletniej Prognozie Finansowej Gminy Blachownia na rok 2016. 

 

Przewodniczący Komisji Budżetu, Infrastruktury, Gospodarki Komunalnej, Ochrony 

Środowiska i Rolnictwa Marek Kułakowski przedstawił pozytywną opinię Komisji w sprawie 

projektu uchwały (opinia stanowi załącznik do protokołu). 

 

W tym punkcie za zgoda Przewodniczącej Rady opuścił sesję Radny Tomasz Czech.  

Na Sali obecnych 13 radnych. 

 

Uchwała Nr 175/XXIX/2016 w sprawie zmian w Wieloletniej Prognozie Finansowej Gminy 

Blachownia na rok 2016 została podjęta jednogłośnie – 13 głosów „za”, 0 głosów „przeciw”, 0 głosów 

„wstrzymuje się”. 

Na Sali obecnych 13 radnych.  

 

Ad pkt. 12 

Przewodniczący Komisji Uchwał i Wniosków Sebastian Cierpiał przedstawił projekt uchwały 
w sprawie zmian w budżecie gminy na rok 2016. 
 

Przewodniczący Komisji Budżetu, Infrastruktury, Gospodarki Komunalnej, Ochrony 

Środowiska i Rolnictwa Marek Kułakowski przedstawił pozytywną opinię Komisji w sprawie 

projektu uchwały (opinia stanowi załącznik do protokołu). 

 

W dyskusji nad projektem uchwały udział wzięli: 



5 

 

Radny Cezary Osiński - w związku z przesunięciem na 2017 rok środków na projekt „Cyfrowa 

Blachownia”, zapytał czy w przyszłym roku projekt będzie realizowany? 

Sekretarz Gminy Dariusz Wojciechowski odpowiedział, że zostały wdrożone prace nad „Cyfrową 

Blachownią”. Środki zostały przesunięte w celu starannego przygotowania postepowania 

przetargowego na zakup zakupu sprzętu komputerowego. 

Przewodnicząca Rady Edyta Mandryk poinformowała, że jest zaniepokojona wyprowadzeniem 

dochodów i wydatków związanych z budową ulic: Skłodowskiej, Handlowej, Partyzantów 

i Księżycowej, ponieważ dalsze odkładanie budowy dróg spowoduje degradacje przygotowanego 

wcześniej podłoża. Zagłosuje za zmianami w budżecie ze względu na zapewnienie, że środki zostaną 

ujęte w projekcie budżetu na rok przyszły. 

Sekretarz Gminy Dariusz Wojciechowski wyjaśnił, że wnioski Gminy o dofinansowanie dróg 

zostały pozytywnie zaopiniowane. Pieniądze na te dogi pojawia się w 2017 roku. 

 

Uchwała Nr 176/XXIX/2016 w sprawie zmian w budżecie gminy na rok 2016 została podjęta 

jednogłośnie – 13 głosów „za”, 0 głosów „przeciw”, 0 głosów „wstrzymuje się”. 

Na Sali obecnych 13 radnych.  

 

Ad pkt. 13 

Przewodnicząca Rady Edyta Mandryk poinformowała, że na zgłoszone wnioski 

i interpelacje radnych odpowiedzi zostaną udzielone pisemnie. 

 

Sekretarz Gminy Dariusz Wojciechowski w imieniu Pani Burmistrz poinformowała, że zostanie 

zorganizowane spotkanie z kupcami i radnymi w sprawie opłat targowych. 

 

Kierownik Referatu Inwestycji i Zamówień Publicznych Grzegorz Loręcki odpowiedział 

na interpelację Radnego Marka Kułakowskiego i Radnego Pawła Pydy. Poinformował, że kratki przy 

garażach oraz przy ul. Starowiejskiej zostaną wyczyszczone i udrożnione.  

W sprawie oznakowania ul. Sosnowej i Kopernika poinformował Radnego Cezarego 

Osińskiego, że projekt organizacji ruchu i oznakowanie w terenie oraz drożność studzienek 

kanalizacyjnych na ulicy Pocztowej zostaną sprawdzone.   

Oświetlenie drogowe na ulicy Częstochowskiej może zostać wykonane, jeżeli znajda się na ten cel 

środki w budżecie Gminy. Inwestycja jest bardzo kosztowna. 

Radnemu Jackowi Rogutowi w sprawie remontu ulicy Marynarskiej odpowiedział, że remont ulicy 

został zlecony. 

Radnemu Henrykowi Kani w sprawie chodnika przy ul. Kościuszki odpowiedział, że interpelacja 

zostanie przekazana do Starostwa Powiatowego w Częstochowie.  

Odnośnie ul. Klonowej poinformował, że sprawdzi w ternie czy jest możliwość wysypania drobnym 

żwirem. 

 

Ad pkt. 14 

Wolne wnioski. 

Wiceprzewodnicząca Rady Tomasz Rećko odczytał, że pismo Gminnej Spółdzielni „Samopomoc 

Chłopska” w Blachowni w sprawie przekazania w użytkowanie wieczyste Spółdzielni działki nr 166 

o pow. 1 709 m 2 wraz z własnością pawilonu przy ul. Cisiańskiej 1 w Cisiu (wniosek w załączeniu do 

protokołu). 

 

Radny Henryk Kania poinformował, ze sprawa przekazania działki dla GS trwa kilkanaście 

lat. Działka stanowiła własność wsi Cisie. Uważa, że mieszkańcy powinni się wypowiedzieć w tej 

sprawie.  

 

Wiceprzewodniczący Rady Tomasz Rećko przedstawił projekt stanowiska Rady Miejskiej 

w Blachowni w tej kwestii.  

Do przedstawionej treści dodano słowa „Jednocześnie prosimy o zaczerpnięcie opinii mieszkańców 

Cisia.” 
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STANOWISKO Nr 1/XXIX/2016 Rady Miejskiej w Blachowni z dnia 27 października 2016 roku 

w sprawie rozpatrzenia wniosku Gminnej Spółdzielni „Samopomoc Chłopska” w Blachowni. 

Rada Miejska w Blachowni po zapoznaniu się z wnioskiem w sprawie przekazania 

w użytkowanie wieczyste Gminnej Spółdzielni „Samopomoc Chłopska” w Blachowni działki nr 166 

o pow. 1 709 m 2 wraz z własnością pawilonu przy ul. Cisiańskiej 1 w Cisiu przekazuje pismo 

do rozpatrzenia Burmistrzowi Blachowni zgodnie z kompetencjami, w celu rozważenia możliwości 

przekazania nieruchomości wraz z pawilonem oraz przygotowanie ewentualnego projektu uchwały. 

 Jednocześnie prosimy o zaczerpnięcie opinii mieszkańców Cisia. 

Zobowiązuje się jednocześnie Przewodniczącego Rady Miejskiej w Blachowni 

do poinformowania wnioskodawcy o przekazaniu wniosku do właściwego organu 

i poinformowania wnioskodawcy o podjętym stanowisku. Stanowisko zostało podjęte większością 

głosów –11 głosów „za”, 0 głosów „przeciw”, 2 głosy „wstrzymuję się”.  

Na Sali obecnych 13 radnych.  

Wiceprzewodniczący Rady Paweł Hreczański przedstawił treść pisma skierowanego do Rady 

Miejskiej w sprawie udzielenia pomocy finansowej mieszkance Blachowni (pismo stanowi załącznik 

do protokołu). Następnie odczytał projekt stanowiska w tej sprawie. 

 

STANOWISKO Nr 2/XXIX/2016 Rady Miejskiej w Blachowni z dnia 27 października 

2016 roku w sprawie rozpatrzenia wniosku Pani Leokadii Śmigielskiej 

Rada Miejska w Blachowni po zapoznaniu się z wnioskiem w sprawie udzielenia 

pomocy finansowej na remont domu przekazuje pismo do rozpatrzenia Burmistrzowi 

Blachowni zgodnie z kompetencjami, w celu rozważenia możliwości udzielenia pomocy 

finansowej wnioskodawcy. 

Zobowiązuje się jednocześnie Przewodniczącego Rady Miejskiej w Blachowni 

do poinformowania wnioskodawcy o przekazaniu wniosku do właściwego organu 

i poinformowania wnioskodawcy o podjętym stanowisku.  

Stanowisko zostało podjęte jednogłośnie –13 głosów „za”, 0 głosów „przeciw”, 0 głosów „wstrzymuję 

się”. 

Na Sali obecnych 13 radnych.  

 
Przewodnicząca Rady Edyta Mandryk poinformowała, że do Rady Miejskiej wpłynęło pismo 

Kupców Targowiska „Mój Rynek” w sprawie opłaty targowej. 

Radny Marek Kułakowski prosił o przygotowanie na spotkanie z Kupcami informacji na temat cen 

na targowiskach w miastach zbliżonych do naszej Gminy.  

Ponadto pytał ile mamy jeszcze terenów w dzierżawie lub w użytkowaniu wieczystym, które mają być 

przekazane na własność np. Gminnej Spółdzielni. 

 

Inspektor ds. Oświaty i Wychowania Olga Kacprzak nawiązała do interpelacji Radnego Marka 

Kułakowskiego dotyczącej reformy rządu w sprawie zmian w systemie oświatowym i poinformowała, 

że w tej kwestii odbyło się spotkanie z Dyrektorami i Wicedyrektorami. Na bazie ramowego projektu 

nauczania Dyrektorzy placówek niebędącymi gimnazjami obliczyli, jakie godziny byłyby 

do obsadzenia.  

Analiza zostanie wykonana ponownie z chwilą obowiązywania ramowego projektu nauczania. 

W najgorszej sytuacji są nauczyciele języka polskiego i matematyki gdyż w szkołach podstawowych 

nauczyciele tych przedmiotów mają niepełne etaty.  

Pani Burmistrz zaprosiła na spotkanie z nauczycielami, i radnymi Panią Kurator w celu przedstawienie 

informacji o skutkach wprowadzanych zmian dla nauczycieli oraz skutkach finansowych dla Gminy. 

 

Wiceprzewodniczący Rady Tomasz Rećko przedstawił treść postanowień Naczelnego Sądu 

Administracyjnego w Gliwicach: 

- Postanowienia WSA w Gliwicach Nr Syg. Akt IV Sa/GI 613/16. 

- Postanowienia WSA w Gliwicach Nr Syg. Akt IV Sa/GI 612/16. 

- Postanowienia WSA w Gliwicach Nr Syg. Akt IV Sa/GI 610/16. 

- Postanowienia WSA w Gliwicach Nr Syg. Akt IV Sa/GI 611/16. 
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Ad pkt. 15 

W związku z wyczerpaniem porządku obrad, Przewodnicząca Rady zamknęła XXIX sesję Rady 

Miejskiej w Blachowni. 

Protokołowała       Przewodnicząca Rady Miejskiej 

 

Iwona Gawlik        Edyta Mandryk 


